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Raadadviescommissie Ruimte 
(11086\2222) 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : donderdag 2 september 2010 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  

    (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer F.C.M. van het  

    Hoofd (raadslid CDA), de heer P. van Haaften (burgercommissielid CDA), 

  de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burger- 

  commissielid VVD), de heer T. Kool (raadslid SGP), de heer J.G. van 

  Maanen (burgercommissielid SGP), de heer E.J. van Tellingen (raadslid  

  PvdA), de heer R.C. Huis (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers 

  (raadslid LB), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer J.C. Koedam 

  (wethouder) en de heer S. van den Heuvel (wethouder). 

Afwezig m.k. : De heer P.J. Scheurwater (raadslid CDA) en de heer J.G. Taat  

    (burgercommissielid LB). 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering. 

De raadsgriffier zegt dat de vergaderingen van de raadadviescommissies Bestuur 

en Ruimte deze week niet “live” te beluisteren zijn via de website van de gemeente 

Neerijnen. De oorzaak is een technische storing in doorgifte van het geluidsignaal. 

Er is toegezegd dat dit volgende week, bij de raadsvergadering verholpen zal zijn. 

2. Spreekrecht burgers 

 Van het spreekrecht is in deze vergadering geen gebruik gemaakt. 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Presentaties 

 In deze vergadering heeft de heer P. van de Ploeg, namens Allliander en de heer C. 

van Noord namens de Stichting Biomassa Hellouw, een toelichting gegeven op het 

initiatief voor de oprichting van een biovergistingsinstallatie in onze gemeente. 

5. Besluitenlijst van de gecombineerde vergadering Raadadviescommissies van 24 

juni 2010 (inclusief de Lijst toezeggingen) 

 De heer Van Lith (VVD) dankt het college voor de uitgevoerde maatregelen in de 

Zandstraat Opijnen. Het is zelfs beter uitgevoerd dan het oorspronkelijke plan. 

 

De heer Van de Geijn (VVD) vraagt de wethouder wanneer hij de beantwoording 

van de openstaande vragen over de Memo teeltondersteunende voorzieningen 

tegemoet kan zien. 

Wethouder Van den Heuvel zegt dat er ook bewegingen zijn binnen LTO, die 

wacht hij graag even af waardoor de beantwoording nog even op zich laat wachten. 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 
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6.1 Lijst ingekomen stukken 

 De heer Van Lith (VVD) verzoekt om B-10: Memo verkeersproef dijken i.v.m. 

overlast motoren, te agenderen als bespreekstuk in de raadsvergadering van 9 

september 2010. 

De overige commissieleden steunen dit verzoek. 

Advies De lijst ingekomen stukken kunnen v.w.b. de raadadviescommissie Ruimte als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

6.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 Wethouder Koedam meldt dat hij 3 mededelingen heeft die allen betrekking 

hebben op de Heesseltsche uiterwaarden: 

1. Uit de vorige vergadering staat nog een vraag open van de SGP, m.b.t. de 

verdere planologische procedure, vooral t.a.v. planschadeverzoeken. Hij 

meldt dat met het ministerie van V&W in 2009 een bestuursovereenkomst 

is gesloten, waarin vermeld staat dat de afhandeling van 

planschadeverzoeken door de gemeente zal worden afgehandeld en dat de 

gemeente de kosten hiervan kan declareren bij het ministerie van V&W. 

2. In de adviesgroep, de projectgroep en binnen het gemeentebestuur is 

nagedacht over HOE de toekomstige inrichting en het beheer vorm gegeven 

kan worden. Dit is tevens onderwerp van gesprek geweest in een bestuurlijk 

overleg, begin juli met Rijkswaterstaat, ministerie LNV, Provincie 

Gelderland, Waterschap en Gemeente. Daarin heeft Rijkswaterstaat 

toegezegd dat er geen beheersoverkomst tussen Rijkswaterstaat en 

Staatsbosbeheer tot stand zal komen, dan nadat de gemeenteraad van 

Neerijnen inzicht heeft gekregen in het beheersplan en het inrichtingsplan 

en haar goedkeuring daaraan heeft verleend. 

3. De minister heeft het voorkeursalternatief waarvoor gekozen is 

overgenomen. 

 

7. Stukken ter bespreking 

 In deze vergadering zijn geen stukken ter bespreking voorgelegd. 

8. Stukken ter advisering 

8.1 Voorstel tot vaststelling van de 13
e
 wijziging van de Bouwverordening Neerijnen, 

i.v.m. de inwerkingtreding van de WABO (2010-06-11619) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8.2 Voorstel tot vaststelling van de Erfgoedverordening Neerijnen 2010 en het 

intrekken van de Monumentenverordening Neerijnen 2006, m.i.v. de 

inwerkingtreding van de WABO (2010-06-11856) 

 De heer Van Lith (VVD) meldt dat zijn fractie zich kan vinden in deze technische 

wijziging i.h.k.v. de invoering van de WABO. Dit neemt niet weg dat het 

standpunt van zijn partij m.b.t. monumentenbeleid onveranderd blijft. 

 

De heer Van Tellingen (PvdA) merkt op dat de gemeenteraad de 

subsidieverordening momumenten heeft geschrapt, waardoor geen budget 

beschikbaar is voor subsidieaanvragen, maar dat de monumentenverordening (nu 

dan Erfgoedverordening geheten) deze mogelijkheid voor plaatselijke monumenten 

wel open laat. 
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Wethouder Koedam antwoordt dat de heer Van Tellingen dit juist heeft 

geïnterpreteerd en dat we daardoor in een spagaat terecht kunnen komen. We 

zullen binnenkort moeten gaan nadenken over HOE we dit gaan oplossen. 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8.3 Voorstel tot vaststelling Maatregeltoets 2010 wegennet gemeente Neerijnen en die 

ineens uit te voeren in 2011, hiervoor een krediet beschikbaar te stellen van            

€ 1.480.000,00 en de investeringsdekking reconstructies mee te nemen in de 

integrale afweging bij de meerjarenbegroting 2011-2015 (2010-05-10776) 

 Over dit voorstel is wederom uitgebreid gediscussieerd in de raadadviescommissie. 

De fractie van de VVD neemt de inbreng van PvdA en SGP mee ter overweging 

om haar Amendement aan te passen. Zij zal deze in de raadsvergadering ter 

stemming voorleggen. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

9. Rondvraag 

 De heer Van Lith (VVD) zegt vragen gesteld te hebben over Tennet. Vanavond 

heeft hij een prachtige presentatie mee mogen maken over het initiatief 

biovergisting en is tevens blij dat het college dit positief heeft ontvangen.  

Wethouder Van den Heuvel antwoordt dat Tennet een probleem is. Er zijn al 

gesprekken over gevoerd. Het heeft dus de aandacht van het college. 

 

De heer Van Lith (VVD) zegt dat UPC in Tiel en enkele omliggende dorpen 

glasvezel heeft aangelegd, wat al tot aanzienlijke besparingen heeft geleid voor 

burgers en bedrijven. Wanneer krijgen we glasvezel in Neerijnen. 

Wethouder Van den Heuvel antwoordt dat het college zich aan het oriënteren is. 

 

De heer Van Lith (VVD) heeft zo langzamerhand schoon genoeg van de slechte 

telefonische bereikbaarheid binnen onze gemeente. We hebben het er nu al vaak 

over gehad, maar wanneer gaat hier nu eens iets aan gedaan worden. 

Wethouder Van den Heuvel heeft hierover al gesprekken gevoerd. Op dit moment 

is men bezig te onderzoeken HOE de bereikbaar is van meerdere providers in alle 

dorpen van onze gemeente. Aan de hand van de uitkomsten van deze inventarisatie 

zullen oplossingen worden voorgelegd. 

10. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 21.28 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte 

d.d. 28 oktober 2010 

 

De waarnemende raadsgriffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

J. Vonk - van Meteren    A. Overheul 


